
Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 18.2.2015 

 

Členovia komisie:              Miloslav Sajan, predseda 

                                                    Ing.Ján Janata - poslanec 

    PaedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  

    Mgr.Jedináková Marcela 

                                               Mgr. Jana Krettová 

                                               Ing.Vaňo Stanislav    

                                               Tirschelová Denisa 

                                                   
Hosť:   

    

 

Návrh  program :       
  1 . Zahájenie  

  2. Návrh plánu zasadnutí komisie na rok 2015 

  3. Oboznámenie s rokovacím poriadkom komisie 

  4. Voľba podpredsedu komisie a a tajomníka komisie  

  5. Žiadosť o pridelenie dotácie  z MČ pre komisiu na rok 2015                    

  6. Informácia o zápise detí do prvého ročníka ZŠ 

     (počet žiakov ZŠ v roku 2015 a detí v MŠ v roku 2015) 

  7. Informácia o plánovaných projektoch ZŠ 

  8. Žiadosť o dotáciu pre ZŠ s MŠ na podporu pedagogických 

    a nepedagogických pracovníkov ZŠ S MŠ na rok 2015    

  9. Prerokovanie potrebného výrubu stromov v areáli ZŠ s MŠ  

11.  Rôzne            

 

1. Zahájenie:  

 

Predseda komisie p. Sajan otvoril zasadnutie komisie a privítal prítomných  a predstavil nových 

členov. 

 

2. Návrh plánu zasadnutí komisie na rok 2015 

 

 18.02.2015  

 18.03.2015        

 22.04.2015 

 20.05.2015 

 17.06.2015 

   7.09.2015 

 21.10.2015 

 25.11.2015 

  9.12.2015 

 

Návrh plánu zasadnutí komisie bol jednohlasne odsúhlasený. 

 

 

3. Oboznámenie s rokovacím poriadkom komisie 

Predseda komisie p. Sajan oboznámil prítomných členov komisie s rokovacím poriadkom, takisto 

predložil náplň činností komisie. 

 

 

 



 Náplň činností komisie: 

- spolupracuje s vedením základnej školy, materskej  školy, školskými  radami za účelom 

skvalitnenie výchovno- vzdelávacieho procesu 

- spolupracuje pri riešení problémov školských a predškolských zariadení  

- vypracováva a zaujíma stanoviská  návrhom koncepcií rozvoja v oblasti informatizácie 

- vypracováva a zaujíma stanoviská k návrhom koncepcií v oblasti využívania voľného času 

detí a mládeže 

- organizuje vzdelávacie a poučné akcie pre deti  a mládež z rôznych oblastí života, besedy 

s významnými osobnosťami spoločenského a politického života 

 

 

4. Voľba podpredsedu  a  tajomníka komisie 
 

Podpredsedom komisie bola jednohlasne zvolená pani riaditeľka PaeDr. Zuzana Kaliariková. 

Tajomníčkou komisie bola jednohlasne zvolená pani Denisa Tirschelová. 

 

5. Žiadosť o pridelenie dotácie  z MČ pre komisiu na rok 2015      

Návrhy riaditeľky školy PaeDr. Zuzany Kaliarikovej: 

- odmeny pre žiakov 

- odmeny pre učiteľov v rámci dňa učiteľov ( napr. USB klúče..) 

- MDD a deň rodiny 

- spolupráca materskej škôlky a cirkevnej škôlky  

- výchovno- vzdelávacie aktivity ZŠ a MŠ 

 

Komisia sa oboznámila s akciami ZŠ s MŠ ,ktoré v roku 2015 budú organizované a pre ich 

zabezpečenie a finančné krytie je potrebná čiastka 4 000 €. 

Túto čiastku žiada prideliť z rozpočtu MČ na rok 2015. 

Hlasovanie :  6 za 

                           

 

 

6. Informácia o zápise detí do prvého ročníka ZŠ (počet žiakov ZŠ v roku 2015 a detí v MŠ 

v roku 2015) 

Riaditeľka PaeDr. Zuzana Kaliariková oboznámila členov komisie o počte zapísaných žiakov do 1. 

Ročníka ZŠ s MŠ 

82 detí - zápis 

8 rodičov požiadalo o odklad 

67 prvákov- zápis do ŠKD 

Nakoľko sa zapísal veľký počet detí bude nutné otvoriť ďalšiu prvácku triedu. Ak by nastúpili všetci 

zapísaný žiaci bolo by potrebné otvoriť 4 prvácke triedy. 

Riaditeľka predložila predbežný návrh na úpravu zrkadlovej miestnosti na vybavenie riadnej triedy na 

vyučovanie ( návrh priložený k zápisnici ). 

 

7. Informácia o plánovaných projektoch ZŠ 

Riaditeľka PaeDr. Zuzana Kaliariková informovala o plánpovaných aktivitách: 

- rekonštrukcia telocvične 

- prístavba MŠ  

- elektrina v pavilóne A 

- voda a kanalizácia úbytok vody 24 m³ za noc- havarijný stav 

- toalety v pavilóne A- obklady  

- pavilón A oprava strechy  

 

 

8. Žiadosť o dotáciu pre ZŠ s MŠ na podporu pedagogických a nepedagogických pracovníkov 

ZŠ S MŠ na rok 2015    

návrh sumy: 30 000,- € 



Hlasovanie: hlasovanie 6 

Zdržal sa: 1 p. Janata 

 

9. Prerokovanie potrebného výrubu stromov v areáli ZŠ s MŠ  

- výrub stromov v areáli v školy ( pri jedálni, telocvičňa) 

- prerokovať s pracovníčkou referátu výstavby, dopravy a správy majetku Ing. Jarmilou 

Liďákovou o možnosti výrubu stromov v areáli školy 

 

10. Rôzne: 

- informácia od pána Janatu zúčastnených o možnosti prednášky– arboristika ( údržba zelene, 

starostlivosť o stromy) pre mladších žiakov- apríl,  

ďalej informoval o  úprave webovej stránky MČ  – čaká sa na cenovú ponuku  

predstavil svoju prioritu - projekt karty výhod pre obyvateľov MČ ZB 

 

 

- informácia riaditeľky PaeDr. Zuzany Kaliarikovej o dni  učiteľov 27.3.2015 – nákup USB 

kľúčov z rozpočtu komisie  cenová ponuka na 40 ks USB kľúčov od p. Janatu. 

Spolupráca so sekretariátom starostu.  

Ďalej informovala o zasadnutí stravovacej komisie kde boli predložené pripomienky od 

rodičov  k stravovaniu : 

( pripomienky priložené k zápisnici). 

 

 

 

- informácia od p. Jedinákovej o zlom stave chodníka pred dverami pavilónu A- zadržiava sa 

voda, nedá sa obísť  

návrh-úprava chodníkov v celom areáli ZŠ dalo by sa použiť v rámci dopravnej výchovy 

 

 

-  informácia riaditeľky PaeDr. Zuzany Kaliarikovej  o zasadnutí stravovacej komisie kde boli 

predložené pripomienky od rodičov  k stravovaniu : 

( pripomienky priložené k zápisnici). 

 

 

V Bratislave dňa 19.2.2015     zapísala: Denisa Tirschelová 

         Tajomníčka 

 

                                                                                              predseda : Sajan Miloslav 

 

 

              

 
 
 
 

 
 

 

   

                 

 

 

 

 

 

 
 



 


